
 

 

2024 年西式午宴套餐 A 

2024 WESTERN WEDDING LUNCH SET MENU A 
 

巴馬火腿伴蜜瓜 

Parma Ham with Melon 
* * * 

地中海海鮮湯 

Mediterranean Seafood Broth 
* * * 

醬燒清酒智利鱸魚柳 

Oven baked Seabass with White Miso Paste and Dassai Sake Soya Sauce 

或 

Or 

香草雞胸配羊肚菌香檳汁 

Roasted Chicken Breast with Morel and Champagne Sauce 
* * * 

玫瑰雲呢拿蛋糕 

Vanilla Rose Wedding Cake 
* * * 

咖啡或茶 

Coffee or Tea 
* * * 

精美甜點 

Petits Fours 
 

每位港幣 1,048 元 

Priced at HK$1,048 per person 
 

以上菜單包括三小時無限量供應汽水，橙汁及精選啤酒 

with free-flowing soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours 
 
 
 

此菜單只適用於 2024 年之結婚午宴，以上價錢已包括加一服務費用。 

由於價格變動及貨源關係，唯港薈保留修改以上菜單及項目之權利。 

This wedding lunch menu is valid for 2024 only. The above price is inclusive of 10% service charge 
Hotel ICON reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable  

market price fluctuations and availability.  



 

 

2024 年西式午宴套餐 B 

2024 WESTERN WEDDING LUNCH SET MENU B 

 

蟹肉沙律配牛油果醬 

Atlantic Crab Meat Salad with Avocado Puree 
* * * 

波士頓龍蝦湯 

Lobster Bisque with Chervil and Brandy Cream 
* * * 

慢煮三文魚柳伴墨汁蜆肉番紅花燴飯 

Slow-cooked Salmon Fillet with Ink Risotto and Saffron Clam Jus 

或 

Or 

威靈頓牛柳 

Beef Wellington with Glazed Vegetables and Truffle Jus 
* * * 

紅桑子特濃朱古力蛋糕 

Raspberry Opera Cake with 72% Chocolate 
* * * 

咖啡或茶 

Coffee or Tea 
* * * 

精美甜點 

Petits Fours 
 

每位港幣 1,278 元 

Priced at HK$1,278 per person 
 

以上菜單包括三小時無限量供應汽水，橙汁及精選啤酒 

with free-flowing soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours 
 
 
 

此菜單只適用於 2024 年之結婚午宴，以上價錢已包括加一服務費用。 

由於價格變動及貨源關係，唯港薈保留修改以上菜單及項目之權利。 

This wedding lunch menu is valid for 2024 only. The above price is inclusive of 10% service charge 
Hotel ICON reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable  

market price fluctuations and availability. 


